

До уваги мешканців гуртожитків!
з 01 вересня 2026 року встановлені наступні
розміри вартості послуг з проживання для студентів в гуртожитках Національного університету "Острозька академія"

Назва	Тип кімнати	К-ть мешк. в кімнаті	Розмір вартості за навчальний рік, грн.			Розмір вартості за 1 добу проживання за хостельною системою, грн.		
			плата за проживання	вартість послуг з експлуатації та господарського обслуговування	разом	плата за проживання	вартість послуг з експлуатації та господарського обслуговування	разом
Гуртожиток №1, Гуртожиток №4, Гуртожиток №5, Гуртожиток №6, Гуртожиток №8, Гуртожиток №9, Гуртожиток №10	"Люкс" зі зручностей ми	1	8000	36326	44326	25,8	164,2	190
		2	8000	32021	40021	25,8	145,2	171
		3	8000	27715	35715	25,8	127,2	153
		4	8000	23410	31410	25,8	109,2	135
		5	8000	19104	27104	25,8	91,2	117
	Кімната зі зручностей ми	1	8000	21974	29974	25,8	103,3	129
		2	8000	19104	27104	25,8	91,2	117
		3	8000	16234	24234	25,8	78,2	104
		4	8000	13363	21363	25,8	66,2	92
	Звичайна "Люкс"	1	8000	26280	23410	25,8	14798	147
		2	8000	23410	31410	25,8	109,2	135
		3	8000	19104	27104	25,8	91,2	117
		4	8000	14798	22798	25,8	72,2	98
		5	8000	11928	19928	25,8	60,2	86
	Звичайна	1	8000	16234	24234	25,8	78,2	104
		2	8000	13363	21363	25,8	66,2	92
		3	8000	10493	18493	25,8	54,2	80
		4	8000	6905	14905	25,8	39,2	65
		5	8000	4752	12752	25,8	30,2	56
Гуртожиток №2	Звичайна	1	8000	9919	17919	25,8	52,2	78
		2	8000	7622	15622	25,8	42,2	68
		3	8000	5900	13900	25,8	35,2	61
Гуртожиток №3	Звичайна	1	8000	12491	20491	25,8	63,2	89
		2	8000	9892	17892	25,8	52,2	78
		3	8000	7943	15943	25,8	43,2	69
		4	8000	5344	13344	25,8	32,2	58
		5	8000	3395	11395	25,8	24,2	50
Котеджі за адресами: вул. Шевченка 2а, Андрухова 6/1, Андрухова 6/2		1	8000	19678	27678	25,8	93,2	119
		2	8000	18817	26817	25,8	90,2	116
		3	8000	17956	25956	25,8	87,2	113
		4	8000	14511	22511	25,8	72,2	98
		5	8000	10206	18206	25,8	54,2	80
		6	8000	7622	15622	25,8	42,2	68

Заступниця головного бухгалтера

Антоніна МАРЧЕНКО

Примітка:

Вартість проживання в гуртожитках з 1 вересня 2026 року залишається без змін враховуючи той факт, що планується зростання мінімальної зарплати з 01.01.2027 року - на 10,4 %.